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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Deadline
2020-22 Raadsdebatten 06-10-2020 

4. Evaluatie kernteams
Portefeuillehouder Paters zegt toe om 
in de raadsinfo van 25 november ook te 
zullen ingaan op het verschil tussen de 
kernteams Den Ham/Vroomshoop en 
Vriezenveen/Westerhaar.

Stand van zaken oktober: Raadsinfo is 
in voorbereiding

2020-21 Raadsdebatten 06-10-2020 
3. Beleidsplan Veiligheidsregio 
Twente 2021-2024

Portefeuillehouder Broekhuizen zegt 
toe om uiterlijk in het eerste kwartaal 
van 2021 met de raad te delen hoe het 
integraal veiligheidsbeleid in 
Twenterand er voor staat 
(cybercriminaliteit zal daar een 
onderdeel van zijn).

2020-20 Raadsdebatten 06-10-2020 
2. Evaluatie kernbudgetten

Portefeuillehouder Koster zegt toe een 
lijst aan te bieden met toegekende 
aanvragen en aanvragen die op een 
andere wijze zijn gefinancierd.

2020-19 Raadsvergadering 15-09-2020 
14.c. Motie vreemd PVV en 
CDA inzake Veilig station 
Vroomshoop (M9)

Portefeuillehouder Van der Kolk zegt 
toe een onderzoek te doen naar de 
kosten en mogelijkheden van het 
plaatsen van camera’s, in het volgende 
presidium wordt er een termijn aan 
gekoppeld.

Stand van zaken oktober: Er is 
inmiddels ambtelijk contact geweest 
tussen de gemeente en NS Stations 
om de mogelijkheden tot het plaatsen 
van camera’s (op kosten van de 
gemeente) te onderzoeken. Dit proces 
loopt.
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2020-18 Raadsvergadering 15-09-2020 
12.a. Aanpassingen 
afvalinzameling

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe de raad door middel van een 
raadsinfo te informeren over een 
benchmark naar tarifering en 
dienstverlening.

Stand van zaken oktober: De 
raadsinfo is gepland op 15 februari 
2021.  

2020-17 Raadsvergadering 15-09-2020 
12.a. Aanpassingen 
afvalinzameling

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe na te gaan wat het jaarlijks extra 
zou kosten wanneer aansluitingen tot 3 
kuub huisraad en ander restafval aan 
de straat mogen zetten of zelf weg 
mogen brengen.

Stand van zaken oktober: Wordt in 
november in het college behandeld en 
toegezonden.

2020-16 Raadsdebatten 02-09-2020 
5. Centrumontwikkeling 
Vriezenveen en Vroomshoop

Portefeuillehouder Paters zegt toe een 
raadsinfo te organiseren over de 
centrumontwikkeling Vroomshoop.

2020-12 Raadsdebatten 01-09-2020 
1. Aanpassingen 
afvalinzameling

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe de effecten van het verschuiven van 
de gft inzameling in beeld te brengen 
en de raad hierover vóór de 
raadsvergadering op 15 september 
2020 te informeren.

Stand van zaken september: Het 
verschuiven van de 4-wekelijkse 
inzameling naar de periode december 
tot en met april (nu november tot en 
met maart) heeft geen financiële 
effecten omdat het geen effect heeft 
op het aantal inzamelrondes. Uit 
ervaring blijkt dat het aanbiedseizoen 
voor gft-afval al in de maand april 
start. Een vroege piek in het gft-
aanbod kan dan niet goed 
opgevangen worden en zal mogelijk 



Lijst toezeggingen d.d. 27-10-2020

Pagina 3 van 10

tot klachten leiden bij inwoners. (zie 
beantwoording per mail 10-09-2020) 
Stand van zaken oktober: memo met 
beantwoording is op 9 september 
toegezonden aan de raad.   AFVOEREN

2020-11 Raadsdebatten 01-09-2020 
1. Aanpassingen 
afvalinzameling

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe de financiële effecten van het 
voorstel van GBT (geen ondergrondse 
afvalcontainers, 1 x per 4 weken blijven 
inzamelen en variabel tarief mag 
omhoog) inzichtelijk te maken en de 
raad hierover vóór de raadsvergadering 
op 15 september 2020 te informeren.

Stand van zaken september: Het 
scenario ‘Geen wijzigingen’ (huidige 
inzamelwijze en huidige tarieven) is 
voor de beantwoording van 
technische vragen GBT doorgerekend. 
Namelijk dat de tarieven in 2022 met 
€ 18 verhoogd moeten worden en in 
2023 nogmaals verhoogd moeten met 
een extra bedrag tussen € 2 en € 12 
per aansluiting per jaar. Totaal effect 
is dan te ramen tussen € 20 en €30 
verhoging vastrecht t.o.v. 2021. Als 
een deel van de verhoging gevonden 
wordt in het verhogen van de 
variabele tarieven (huidige tarieven + 
€2 en + €1,17), dan betekent dat dat 
het vastrecht in 2022 met €8 
verhoogd wordt en in 2023 nog een 
extra bedrag tussen € 2 en € 12 per 
aansluiting per jaar (totaal effect 
tussen de €10 en €20 t.o.v. 2021). 
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Stand van zaken oktober: memo met 
beantwoording is op 9 september 
toegezonden aan de raad.   AFVOEREN 

2020-10 Raadsdebatten 01-09-2020 
1. Aanpassingen 
afvalinzameling

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe met een actuele financiële 
onderbouwing te komen over de 
mogelijkheid om tot 100 kg gratis te 
storten en de raad hierover vóór de 
raadsvergadering op 15 september 
2020 te informeren.

Stand van zaken september: Het 
introduceren van de mogelijkheid tot 
het ‘gratis’ storten creëert een 
zogenaamd diftar-lek. Bij een 
aanname dat 75% van de 
huisaansluitingen gebruik maakt van 
deze mogelijkheid, zullen de totale 
lasten die binnen het vastrecht gedekt 
moeten worden toenemen met ruim 
€215.000. Dit betekent een stijging 
van het vastrecht van €16,50 per 
aansluiting. Stand van zaken oktober: 
memo met beantwoording is op 9 
september toegezonden aan de raad.   
AFVOEREN

2020-09 Raadsdebatten 01-09-2020 
1. Aanpassingen 
afvalinzameling

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe na te gaan of het 
tevredenheidsonderzoek ook op een 
andere manier en op een ander 
moment kan en de raad hierover te 
informeren.

Stand van zaken september: Binnen 
de ROVA-samenwerking wordt 1x per 
twee jaar een bewonersonderzoek 
georganiseerd. In dit onderzoek 
worden inwoners bevraagd naar hun 
ervaringen met het gemeentelijk 
afvalbeleid en de manier waarop dat 
wordt uitgevoerd. Dit onderzoek 
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wordt gelijktijdig gehouden in 20 
andere ROVA-gemeenten met 
grotendeels dezelfde vragen. Hierdoor 
ontstaat de gelegenheid om 
antwoorden te vergelijken met andere 
gemeenten. Dit geeft waardevolle 
informatie over ons afvalbeleid. Door 
het onderzoek gelijktijdig met andere 
gemeenten uit te voeren ontstaat een 
financieel voordeel omdat de kosten 
voor opzet van het onderzoek 
gezamenlijk worden gedragen. Het 
onderzoek wordt uitgevoerd door een 
erkend extern onderzoeksbureau. Het 
laatste onderzoek dateert van najaar 
2018. Het bewonersonderzoek 2020 
is inmiddels gestart. Daarnaast 
kunnen wij uiteraard op ieder gewenst 
moment besluiten tot een 
tevredenheidsonderzoek, specifiek 
gericht op het huidige beleid en/of 
voorgestelde beleidswijzigingen. 
Stand van zaken oktober: memo met 
beantwoording is op 9 september 
toegezonden aan de raad.   AFVOEREN
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2020-08 Raadsdebatten 01-09-2020 
1. Aanpassingen 
afvalinzameling

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe de effecten van het opzeggen van 
het contract met ROVA in beeld te 
brengen en de raad hierover te 
informeren.

Stand van zaken september: Een deel 
van dit antwoord komt uit het 
collegevoorstel van 2010, waarin op 
verzoek van de raad opzegging van 
het contract met ROVA en een aantal 
optimalisaties van de afvalinzameling 
onderzocht zijn. (zie beantwoording 
per mail 10-9-2020) Stand van zaken 
oktober: memo met beantwoording is 
op 9 september toegezonden aan de 
raad.   AFVOEREN

2020-07 Raadsdebatten 01-09-2020 1. 
Aanpassingen afvalinzameling

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe na te gaan wat de kosten zijn voor 
het opruimen van zwerfafval en het 
opruimen van afvaldumping en de raad 
hierover vóór de raadsvergadering op 
15 september 2020 te informeren.

Stand van zaken september:De kosten 
voor het opruimen van zwerfafval 
bedroegen in 2019 €6.600 (materieel 
en personeel). De totale kosten voor 
afvaldumpingen (grof afval) 
bedroegen in 2019 €2.825 (materieel 
en personeel). In 2019 is een scan 
uitgevoerd naar hoeveelheden 
zwerfafval in de openbare ruimte. 
Gemeente breed voldeed Twenterand 
aan de norm van het programma Mooi 
Schoon: 90% ten minste niveau B 
(rapportage november 2019 voor 
Nedvang/Stichting Nederland Mooi 
Schoon). 
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Stand van zaken oktober: memo met 
beantwoording is op 9 september 
toegezonden aan de raad.   AFVOEREN

2020-06 Raadsdebatten 01-09-2020 1. 
Aanpassingen afvalinzameling

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe na te gaan welke doelgroep (40%) 
niet voldoende heeft aan een 
inzamelfrequentie van 6 keer per jaar 
en de raad hierover vóór de 
raadsvergadering op 15 september 
2020 te informeren.

Stand van zaken september: De 
privacywetgeving verhindert inzage in 
de gezinssamenstelling c.q. 
doelgroepenspecificatie van de 
adressen die op dit moment een 
hogere inzamelfrequentie blijken te 
hebben. We kunnen derhalve niet 
specificeren welke huishoudens op dit 
moment een hoger aanbod van 
restafval heeft en wat de redenen 
daarvoor zijn. 
Stand van zaken oktober: memo met 
beantwoording is op 9 september 
toegezonden aan de raad.   AFVOEREN

2020-04 Raadsvergadering 09-07-2020 
3. Jaarstukken 2019

Portefeuillehouder Koster zegt in 
reactie op het advies van de 
auditcommissie toe dat hij, 2x 
verspreid per jaar - passend bij de 
reguliere cyclus -, gaat rapporteren 
over de resultaten van het grondbedrijf

Stand van zaken september  Wordt 
aan gewerkt. Eind volgende week 
klaar. Was al een afspraak met het 
college om in de stand per 1 april en 
1 september te rapporteren.  
Stand van zaken oktober: Komt in 
week 40 klaar. Week 41 college
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2020-02 Raadsdebatten 02-06-2020 2. 
Engbertsdijksvenen

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe na te gaan hoe het staat met de 
lening van het veenmuseum en de raad 
hierover te informeren.

Stand van zaken juni: De gemeente 
heeft een conceptovereenkomst 
opgesteld. In dit concept zijn de 
voorwaarden opgenomen waaronder 
deze lening aan het Veenmuseum 
verstrekt wordt. Dit concept is 
toegezonden aan het bestuur van het 
Veenmuseum.   Op 24 februari 2020 
heeft hierover overleg plaatsgevonden 
tussen de gemeente en 
afgevaardigden van het bestuur.  
Tijdens dit overleg is het concept 
uitgebreid toegelicht.  Er is op dat 
moment geen overeenstemming 
bereikt. Er is afgesproken dat de 
afgevaardigden de discussiepunten uit 
dit concept zouden bespreken met 
het voltallige bestuur  op 2 maart 
2020.   De uitkomst van deze 
bestuursvergadering zou 
teruggekoppeld worden aan de 
gemeente. Tot op heden hebben wij 
nog geen reactie terugontvangen van 
het bestuur.  Stand van zaken 
september: Er is begin september een 
gesprek geweest met het bestuur van 
het Veenmuseum. De overeenkomst 

30-06-2020
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over de geldlening wordt zo snel 
mogelijk getekend.  
Stand van zaken oktober: Op 7 
oktober jl. heeft de portefeuillehouder 
cultuur de overeenkomst getekend 
met het Veenmuseum. AFVOEREN

2019-43 Raadsvergadering 12-11-2019 
3. Programmabegroting 2020

Portefeuillehouder Paters zegt toe dat 
het college zich gaat beraden over een 
eventuele verandering van beleid 
inzake bijv. de reserves voor 
vervanging van kunstgrasvelden.

Stand van zaken juni 2020: in verband 
met de corona-crisis en de vertraging 
bij de werkzaamheden rond de 
jaarrekening is de financiële 
verordening nog niet geactualiseerd. 
Actualisatie van deze verordening 
(waarbij ook het aanpassen van het 
beleid inzake 
vervangingsinvesteringen wordt 
meegenomen) vindt niet eerder plaats 
dan in juli. De financiële verordening 
wordt daarna z.s.m. aan de raad 
aangeboden.  Stand van zaken 
september: in verband met de 
corona-crisis, de vertraging bij de 
werkzaamheden rond de jaarrekening, 
de uitgestelde accountantscontrole en 
het plotselinge overlijden van onze 
collega op Financiën is de financiële 
verordening nog niet geactualiseerd. 
Actualisatie van deze verordening 

01-08-2020
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(waarbij ook het aanpassen van het 
beleid inzake vervangings-
investeringen wordt meegenomen) 
vindt niet eerder plaats dan in 
september. De financiële verordening 
wordt daarna z.s.m. aan de raad 
aangeboden.  Stand van zaken 
oktober: Als gevolg van eerder 
aangegeven oorzaken, waardoor de 
financiële verordening nog niet is 
geactualiseerd, is nu de verwachting 
dat de financiële verordening voor het 
einde van het jaar 2020 
geactualiseerd is. De financiële 
verordening wordt daarna z.s.m. aan 
de raad aangeboden.

2019-19 Raadsvergadering 09-07-2019 
5. Extra financiële bijdrage aan 
De Klaampe

Portefeuillehouder Koster zegt toe dat 
hij indien nodig met structurele 
voorstellen komt voor De Klaampe en 
Het Punt, waarbij het jaar 2019 voor 
beiden als peiljaar wordt gebruikt. Als 
er geen structurele voorstellen nodig 
zijn, zal de raad hierover ook 
informatie per brief ontvangen.

Stand van zaken juni 2020: door de 
Coronacrisis gaat dit niet lukken voor 
een eventuele kadernota 
(Uitgangspuntennotitie) 2021  Stand 
van zaken september: De structurele 
voorstellen worden opgenomen in de 
programmabegroting 2021. Stand van 
zaken oktober: De structurele 
voorstellen zijn opgenomen in de PB 
2021.  AFVOEREN.

30-09-2020


